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VD informerade vidare om status i arbetet med Stockholmshyra samt i en ombyggnad i Traneberg 

där också hyresgästerna har lämnat synpunkter till bolaget med kopia till styrelsen.  

 

 

§ 15 Övriga frågor  

 

Ordförande informerade om sitt besök och sin medverkan tidigare under dagen vid välkomnandet 

av hyresgäster under inflyttningen i kv Karneolens nyproducerade Stockholmshus. 

 

Bolagsstyrelsen och ledningen uppmärksammade att Caroline Szyber nyligen har fyllt jämt och 

överlämnade en blomma. 

 

 

§ 16 Mötets avslutande 

 

Ordförande förklarade mötet avslutat. 

 

 

Vid protokollet: 

 

 

 

Olle Torefeldt 

 

Justerat: 

 

 

 

Björn Ljung  Karin Gustafsson  

 

  


